
PROJEKT 

UCHWAŁA NR XVII/   /25 

Rady Gminy Białopole  

z dnia  23 lipca 2025 roku  

w sprawie rozpatrzenia petycji  

Na podstawie art.18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz.U. z 2024, poz. 1465 z późń. zm.), art. 9 ust. 2, art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 

r.  o petycjach (Dz.U. z 2018 r., poz. 870) Rada Gminy Białopole uchwala, co następuje: 

§ 1 

Uznaje się za niezasadną petycję złożoną w dniu 21 maja 2025 r., dotyczącą położenia 

nawierzchni asfaltowej na drodze gruntowej oznaczonej numerem 234, położonej w 

miejscowości Teremiec z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu niniejszej uchwały. 

§ 2 

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Białopole do powiadomienia 

wnoszącego petycję o sposobie jej załatwienia. 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 



Uzasadnienie 

W dniu 21 maja 2025 r. do Rady Gminy Białopole złożona została petycja dotycząca: 

1) położenia nawierzchni asfaltowej na drodze gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 234, położonej we wsi Teremiec na odcinku o długości 957m., od 

skrzyżowania przy działce nr 149 do miejsca zjazdu przy działce nr 161.  

Zgodnie z postanowieniami Uchwały Nr XLV/189/2018 Rady Gminy Białopole z dnia 

9 listopada 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Białopole powyższa petycja została 

przekazana przez Przewodniczącego Rady Gminy Białopole do Komisji skarg, wniosków        

i petycji celem zbadania sprawy i zajęcia stanowiska. 

Przewodniczący komisji zwołał w dniu 23 czerwca 2025 r. posiedzenie w celu 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego. W posiedzeniu oprócz członków komisji 

uczestniczyli również Przewodniczący Rady Gminy Białopole, Wójt Gminy Białopole, 

Skarbnik Gminy i Z-ca Skarbnika Gminy Przewodniczący komisji odczytał wniesione pismo.   

Po przeprowadzonej dyskusji członkowie komisji ustalili, że w roku bieżącym Gmina 

nie posiada funduszy zaplanowanych na ten cel. Zaproponowano, by uwzględnić 

przedstawione potrzeby mieszkańców w kolejnych latach budżetowych po uzyskaniu 

środków ze źródeł zewnętrznych umożliwiających sfinansowanie tego remontu, jednak nie 

wcześniej niż po upływie gwarancji. 

Z uwagi na powyższe petycja nie zasługuje na uwzględnienie.   

 


